

Recommended Use or Purpose: Helps the body metabolize fats and proteins. Helps in the development and maintenance of bones, cartilage, teeth and gums. Helps in connective tissue formation and in wound healing. An antioxidant for the maintenance of good health.

Recommended Dose (Adults ≥ 18 years): 1 scoop 1 to 2 time(s) per day. Mix product in 250 – 500 mL of liquid (water, juice, etc.) immediately before consumption.

Duration of Use: Consult a health care practitioner for use beyond 3 months.

RISK INFORMATION: KEEP OUT OF REACH OF CHILDREN. Not intended for use by persons under the age of 18. Ensure to drink enough fluids before, during and after exercise. Consult a health care practitioner before use if you are pregnant or breast-feeding, have an autoimmune disorder, are taking antidepressant medications, blood thinners or digoxin, or have diabetes. Some people may experience insomnia, anxiety, or headaches, in which case, discontinue use. Do not use if safety seal is broken. Store under normal storage conditions (dry, well-ventilated premises at 15 – 25°C).

Usage ou fin recommandé : Aide le corps à métaboliser les lipides et les protéines. Aide au développement et au maintien des os, des cartilages, des dents et des gencives. Aide à la formation des tissus conjonctifs et à la guérison des plaies. Un antioxydant pour le maintien d'une bonne santé.

Dose recommandée (adultes ≥ 18 ans) : Prendre 1 mesure, 1 ou 2 fois par jour. Mélanger le produit dans 250 à 500 ml de liquide (eau, jus, etc.) et consommer immédiatement.

Durée d'utilisation : Consulter un praticien de soins de santé pour un usage de plus de 3 mois.

MENTION DE RISQUES : TENIR HORS DE PORTÉE DES ENFANTS. Non destiné aux personnes de moins de 18 ans. S'assurer de boire suffisamment de liquide avant, durant et après l'exercice. Consulter un praticien de soins de santé avant d'en faire l'usage si vous êtes enceinte ou allaitante; si vous souffrez d'un trouble auto-immun ou du diabète; ou si vous prenez des antidépresseurs, des anticoagulants ou de la digoxine. Cesser l'utilisation en cas d'insomnie, d'anxiété ou de maux de tête. Ne pas utiliser si le dispositif inviolable est brisé. Ranger dans des conditions normales (dans un endroit sec et bien aéré, entre 15 et 25 °C).

NEW & IMPROVED!

SD Pharmaceuticals

CITRULLINE MALATE™

2000



Citrulline Malate + Vitamin C and Absorption Support Complex
Malate de citrulline + Vitamine C et Complexe de soutien d'absorption



PUMPS & PERFORMANCE



VITAMIN C



ABSORPTION SUPPORT COMPLEX

270 G
NPN: 80059125

**All-Natural / Unflavoured
Naturel / Sans saveur**

Natural Health Product
Produit de santé naturel

Medicinal Ingredients / Ingrédients médicinaux

Serving Size / Portion : 1 scoop/1 mesure (3 g)
Servings per Container / Portions par contenant : 90

	Amount per Scoop / Quantité par mesure
Citrulline Malate 2:1 (vegan fermented) / Malate de citrulline 2:1 (fermentation végétalienne)	2 g
Supplying Citrulline ((S)-N5-Carbamoylornithine) Fournissant de la citrulline ((S)-N5-carbamoylornithine)	1.45 g
Vitamin C (L-Ascorbic Acid) / Vitamine C (acide l-ascorbique)	60 mg
GINSENG + ASTRAGALUS COMPLEX / COMPLEXE GINSENG ET ASTRAGALE	
Asian ginseng (<i>Panax ginseng</i> , Root) Ginseng asiatique (<i>Panax ginseng</i> , racine)	1.25 mg
Huang qi (<i>Astragalus membranaceus</i> , Root) Astragale (<i>Astragalus membranaceus</i> , racine)	1.25 mg

Non-Medicinal Ingredients: Maltodextrin, Silicon Dioxide (Anti-Caking Agents).
Ingrédients non médicinaux : maltodextrine, dioxyde de silicium (agent anti-agglomérant).

SD Pharmaceuticals

The Single Ingredient Specialists™

**Manufactured for:
Fabriqué pour :**

SAGA Sciences Canada Inc.
542 Mount Pleasant Rd.
Toronto, ON M4S 2M7

SD32004 / 210602-250

